

《单词百科:fluorite是什么意思?fluorite怎么发音?fluorite的解释和用法》

英语单词fluorite是什么意思?fluorite怎么读?fluorite怎么发音?简答网为您整理了fluorite的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



fluorite怎么读

fluorite的读音:[ˈfl ra t]

fluorite的意思

1、n.萤石，氟石；

fluorite的双语例句

1、Storage of mineral resources, rich, mainly bituminous coal , anthracite, fluorite ore, limestone mining and so on.

矿产资源贮量丰富, 主要有烟煤、白煤、 萤石矿、 石灰岩矿等.

2、The cerium oxide preferably has a fluorite type superlattice structure.

该氧化铈还优选具有萤石类似结构的超晶格结构.

3、The seeming disorder of calcite highlights the geometric precision of fluorite.

矿物质图片画廊.外观紊乱的方解石突出几何精确度的萤石.

4、Some of these species commonly found in mineral shops are fluorite, opals, lapis, malachite and jade.

一般能在矿物商店里找到的这类物种,有一些是萤石、蛋白石、青金石、孔雀石和玉石.

5、The depression effects of 5 depressants on ilmenorutile, hematite and fluorite are investigated.

研究5种抑制剂对钛铁金红石、赤铁矿和萤石的抑制作用.

6、Fluorite is an important vein mineral in Maoniuping rare-earth deposit in Sichuan Province.

萤石是四川牦牛坪稀土矿最重要的脉石矿物之一.

7、We have our own Fluorite Mine.

我们有自己的萤石矿.

8、The physical properties and the luminescence (fluorescence and phosphorescence) of fluorite are discussed in the paper.

论述了萤石的物理性质及其发光性 (荧光和磷光).

9、The ore type is dominated by single fluorite-type , secondly, quartz fluorite type.

矿石类型以单一萤石型为主, 次为石英—萤石型.

10、Obviously, they know the difference between fluorite and ED.

显然, 这些生产商们知道ED与萤石之间的差别.

11、Are used for chemical, smelting, processing into products, accessories fluorite!

有益于化工, 冶炼, 加工成工艺品, 装饰品的萤石!

12、Fluorite can improve low temperature breakdown property of sinter.

其中前者还改善了烧结矿的低温还原粉化性能.

13、Fluorite were generally granular or massive, glass has a shiny, purple or green for more.

萤石一般呈粒状或块状, 具有玻璃光泽, 绿色或紫色为多.

14、In this paper, the geological feature and its mineralization of fluorite deposit related to granite are emphasized.

重点讨论了与花岗岩有关的我国萤石矿床的地质特征及其成矿作用.

15、Fluorite is common mineral assumed druses.

萤石是一种常见呈晶簇产出的矿物.

以上是简答网为您整理的fluorite怎么读的相关信息, 希望对大家有一定的帮助。查看更多关于fluorite的用法、fluorite的释义、fluorite的相关详情请点击: <https://dict.jiandongshicai.cn/fluorite>